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متن پرسش

با سلام خدمت استاد گرامی: اخیرا وقتی اقدامات آقای ریسی رو در عرصه مبارزه با مفسدان و

غارتگران بیت المال می بنم می گویم (البته به نظر خودم) چقدر می تواند نفر قبلی خائن باشد. باو

جود این همه کارهای خوبی که می توانست انجام بدهد و دست این دزدان دین و دنیای مردم را

کوتاه کند ولی با بی لیاقتی شد آنچه نباید شود. جناب استاد سوالم اینجاست که چرا مقام معظم

رهبری زودتر این کار رو نکردند. فکرش رو بکنید که ده سال پیش آقای رسی برای قوه قضاه

انتخاب می شدند چقدر می تواانست مفید باشند.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در هر اقدامی باید شرایط لازم و زیرساختهای آن فراهم شود. جدا از

ضعفهای جناب آیت االله صادق لاریجانی، در زمان ایشان زیرساختهای خوبی فراهم شد و نتیجهی

آن اقدامات منجر به آن شد که جناب آقای رئیسی بتوانند اقدامات خود را انجام دهند. موفق باشید


